
Sagt på styrelsen 21 mars 2024 
 
Från Marknad 
Romme har fått in många förfrågningar om att hyra totohallen vid vissa tillfällen. 
Svårt att fylla bussar till våra fokusdagar då dessa har vänt sig till totopublik. Sedan toton 
togs bort har intresset för att åka bussar till oss minskat. 
 
Skyltreklamsamarbete med Masarna Speedway har inletts. Liknande samarbeten med 
andra idrottsföreningar är något som man kommer jobba för. Närmare samarbete med 
Leksands IF som förra året är på gång. 
 
Den 17 april är det en nätverksträF arrangerad av Dalarnas Business på Romme där vi är 
med och nätverkar. 
 
Från sporten 
V75 kan slå spelrekord så det känns bra. 
Fricks dalatalanger startar igen och detta har uppmärksammats av Travronden. 
Hästägarsatsningen som vi gör i hästägarrummet på Romme vid tävlingsdagar är 
populär och Sven presenterar en tanke om hur man kan bygga om i slogboden i Rättvik. 
 
Från anläggningen 
Sven rapporterar och lyfter idéer om hur vi bygger om i cafédelen till konferens. 
Styrelserna uppdrar åt Sven att kontakta en arkitekt för att ta fram ett underlag för ev 
beslut. 
 
Hur medlemmarna får information om styrelsens arbete 
Kent lyfter sin idé om en kvartalsrapport som ska gå ut till medlemmarna och vad en 
sådan kan innehålla (travpolitik, sport, anläggning, medarbetare). Styrelserna beslutar 
enligt detta och ordföranden har ansvaret för att detta kommer ut. 
 
Efter varje möte ska det ut en kort info om strategiska punkter från styrelseprotokollet via 
mail och på hemsidan. Styrelseagendan kompletteras med en sammanfattande punkt: 
Vilken information från mötet ska spridas? 
 
Ska en traktor bytas ut? 
Sven redogör för oFerten och mötet beslutar att lyfta frågan igen i enbart Rommes 
styrelse. Fram till dess behöver man se över hur detta ligger till i 
investeringsprioriteringarna. 
 
Ändamålsenligt travskolestall 
Styrelsen beslutar att gå vidare med att titta över ombyggnation av stall R och ger Sven, 
Johan och Viktoria i uppdrag att titta vidare på underlag för detta. 
 


